
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 19/2023

Aika: 15.8.2023 Paikka: Otaniemi
kello 18:00

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Miika Luhtamäki Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne (S 20.) (P 21.1.)

Poissa: Sofia Ahola Aino Juvakka

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 18:00.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Tornivaara ilmoitti, että tulee ilmoittautua MAIK-varaslähtöön.

Ilmoittautuminen sulkeutuu huomenna.
5.2. Tornivaara ilmoitti, että raadin tärkeät telegram ryhmässä on tehtävälista

syksyn alkua varten.
5.3. Tornivaara ilmoitti, että saunalautta on rekisteröity killan nimiin.

6. JÄSENASIAT
6.1. Jäsenmaksun keräys

Päätösehdotus: Kilta ostaa Kide.app-palvelun, jonka kautta jäsenmaksut
kerätään ja jossa ylläpidetään killan jäsenrekisteriä.
Tapahtumailmoittautumiset siirretään Kide.app-palveluun asteittain, jolloin
tapahtuman ilmoittautumisen yhteydessä voidaan varmentaa osallistujan
jäsenyys kiltaan.

Raati hyväksyi päätösehdotuksen.
Päätös: Ostetaan Kide.app-palvelu killalle. Kontio ja Peltola hoitavat
palvelun hankinnan ja käyttöönoton.

6.2. Uudet jäsenet
Ei uusia jäseniä.

6.3. Raadin palaute
Raati on saanut suullista palautetta siitä, että kiltiksen metallinen
kenkälusikka on hyvä asia. Huono asia oli, että vessan matto on poissa
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paikaltaan sekä vessassa ei ollut saippuaa. Toinen hyvä asia oli, että
vessassa voi käyttää 5+ pyyhettä.
Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Kuulumiset käydään seuraavassa kokouksessa.

8. YHTEISET
8.1. Orientaatioviikon työnjako

Tornivaara esitteli orientaatioviikon aikataulua.
Luhtamäki mainitsi, että raati voisi esittäytyä mahdollisesti kandeille ja
maistereille maanantaina. Lisäsi, että aikataulusta tehdään tarkempi versio
seuraavaan kokoukseen mennessä, jolloin sitä voitaisiin tarkastella
tarkemmin.

8.2. Vuosijuhlaedustukset
8.2.1. Lämmönsiirto XI 23.9.

Joonatan Seppänen oli toivonut päästä edustamaan
Lämmönsiirrossa, sillä siellä on hänen toimikuntansa kasa. Muita
halukkaita raatilaisia ei ollut, joten kysytään toimihenkilöistä edustajaa.
Päätös: Joonatan Seppänen edustaa kiltaa Lämmönsiirrossa ja
kysytään toista edustajaa toimihenkilöiden Telegram-ryhmästä.

8.3. Härpäke
Siirretään raati härpäkkeen hankkimista koskeva keskustelu myöhemmäksi.

8.4. Kulkuoikeuksien myöntäminen kiltahuoneelle
Martti kertoi, että oli saanut pyyntöjä pidennetyistä kulkuoikeuksista. Hakijat
eivät mahdollisesti tiedä nykyisten kulkulätkien/hsl korttien arkipäivien
sisäänpääsy aikatauluista ja toimivuudesta.
Tornivaara mainitsi, että pohditaan myöhemmässä kokouksessa mahdollinen
yhteinen linjaus kulkuoikeuksien myöntämiselle.
Päätös: Ei myönnetä pidennettyjä kulkuoikeuksia hakijoille.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. IE-Perhe
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. FUKSITOIMIKUNTA
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14.1. Tilannekatsaus
Luhtamäki kertoi, että tekee orientaatioviikon tarkemmat aikataulut
myöhemmin. Kertoi myös, että fuksioppaat on lähetetty RAK-fukseille.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. MAIK varaslähtö

Luhtamäki mainitsi, että voitaisiin sopia autot varaslähtöön. Luhtamäki,
Koivisto ja Koponen lähtevät perjantaina. Tornivaara, Juvakka, Pasanen,
Peltola ja Karvonen lauantaina.

19. M.E.T.A.
19.1. Martti mainitsi, että Raksarockiin on tulossa Alexin bändi esiintymään.
19.2. Tornivaara kertoi, että SRT-päivien infoviesti tulisi mennä viikkotiedotukseen.

Peltola mainitsi, että on saanut viestin ja laittaa seuraavaan
viikkotiedotteeseen.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Tornivaara kertoi, että seuraava kokous on 22.8. klo 17.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:40.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri


